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a r m a n m e l i . i r

 حضور »محمدی« و 
شاگردانش در کلاس انگلیسی 

ایسنا: آموزش زبان انگلیسی به ملی پوشان 
اعزامی به الــمپیک تــــوکیو در دستور کار 
فدراسیون کشتی قرار دارد. با توجه به نیاز 
مبرم ملی پوشان و اعضای کادرفنی به آشنایی 
نسبی به زبان انگلیسی و مکالمه آن، فدراسیون 
کشتی اقدام به برگزاری کلاس آموزشی برای 
کشتی گیران و مربیان کرده است. بر این 
اساس کلاس آموزشی زبان انگلیسی ویژه 
تیم اعزامی به الپمیک ۲۰۲۱ توکیو صبح 
دیروز )چهارشنبه( در محل خانه کشتی شهید 
ابراهیم هادی برگزار شد. کلاس های آموزشی 
برای تیم ملی کشتی فرنگی اعزامی به المپیک 

توکیو از هفته آینده برگزار می شود.

خارجازمستطیلسبز

 »دورانت« و ثبت 
یک رکورد تاریخی 

ستاره تیم بسکتبال بروکلین گفت: توجهی 
به عملکردم در زمین ندارم اما وقتی به آمار 
بالایی دست پیدا کردم، سعی می کنم آن را 
تکرار کنم.  تیم بسکتبال بروکلین نتس در 
بازی پنجم از از مرحله نیمه نهایی کنفرانس 
غرب لیگ اتحادیه ملی بسکتبال آمریکا با 
پیروزی ۱۱4 بر ۱۰8 مقابل میلواکی باکس و 
ثبت یک رکورد تاریخی توسط کوین دورانت 
به سومین برد خود رسید. میلواکی باکس 
بازی را در زمین بروکلین با قدرت آغاز کرد 
و در کوارترهای اول و دوم ۲9 بر ۱5 و 3۰ 
بر ۲8 به پیروزی رسید. نتس در ادامه اما 
38 بر ۲8 و 33 بر ۲۱ برنده شد تا در علاوه 
بر پیروزی در این دیدار در بازی شماری هم 
3 بر ۲ پیش افتاده باشد. »دورانت« در غیاب 
کایری اروینگ و در روز کم فروغ جیمزهاردن  
توانست 49 امتیاز، ۱7 ریباند، ۱۰ پاس 
گل، 3 توپربایی و ۲ دفاع در مدت 48 دقیقه 
حضورش در زمین برای بروکلین ثبت کند. او 
فقط ۲۰ امتیاز در کوارتر پایانی کسب کرد. 
دورانت، تنها بازیکن تاریخ لیگ است که در 
یک بازی پلی آف، بیش از ۱5 امتیاز، ۱5 ریباند 
و ۱۰ پاس گل برای تیمش کسب می کند. 
آخرین بازیکنی که در یک بازی پلی آف، 48 
دقیقه بازی کرد، لبران جیمز در سال ۲۰۱8 
بود. کوین دوران در مورد این بازی گفت: من 
همیشه سعی می کنم در بازی پرتحرک و فعال 
باشم و به همین شکل سایر هم تیمی هایم را 
نیز تحریک به فعالیت کنم. وی ادامه داد: من 
توجهی به آمار و عملکردم در زمین ندارم اما 
وقتی به آمار بالایی دست پیدا کردم، سعی 

می کنم آن را تکرار کنم.

خـــبر

یادداشــت

تیم ملی فوتبال کشورمان نزدیک به ۱۰ سال عراق را در یک 
بازی رسمی شکست نداده بود و این مساله مقداری بازیکنان را 
دچار استرس می کرد؛ اما خوشبختانه تیم ملی دارای لژیونرهای 
بسیارخوبی است و فقط در ترکیب اصلی تیم 3 بازیکن که در 
تیم های ایرانی عضو هستند، ثابت بازی کردند. در مقابل عراق 
خیلی خوب بازی کردیم و طارمی و قائدی ۲ موقعیت صددرصد 
گلزنی را از دست دادند. اگر بازیکنان تیم ملی از موقعیت هایشان 
به خوبی استفاده می کردند، ما می توانستیم با اختلاف چندین 
گل عراق را شکست دهیم. خوشبختانه تیم ملی فوتبال، 
بازیکنان باکیفیتی در اختیار دارد و دست »اسکو«، سرمربی 
تیم ملی فوتبال کشورمان از نظر بازیکن کاملا پراست. کریم 
باقری و وحید هاشمیان هم نقش مثمرثمری در تیم دارند. 
»اسکو« در این 4 بازی در خط هافبک دفاعی تغییرات زیادی 
را ایجاد کرد و این کار می تواند در آینده خط دفاعی تیم ملی 
را دچار ناهماهنگی کند. »اسکو« به رغم حضور چند ساله 
در فوتبال کشورمان، نتوانست موفقیتی کسب کند. او بسیار 
خوش شانس است که در تیم ملی بازیکنان بسیار باکیفیتی را 
در اختیار دارد. فدراسیون فوتبال در حال حاضر باید »اسکو« 
را در تیم ملی حفظ کند؛ چرا که در این مقطع زمانی تغییر 
سرمربی بصلاح نیست. امیدوارم او هم مثل برانکو و کی روش 
پس از ترک تیم ملی فوتبال به خاطر مطالباتش از کشورمان 
به فیفا شکایت نکند. همه بازیکنان تیم ملی عملکرد خوبی 
در این 4 بازی داشتند. سردار آزمون گل های تاثیرگذاری در 
این بازی ها به ثمر رساند، اما وحید امیری و مهدی طارمی 
عملکردی فراتر از دیگر بازیکنان تیم ملی داشتند. درباره تقابل 
تیم های فوتبال استقلال و پرسپولیس در جام حذفی فوتبال 
باید گفت دربی همیشه از حساسیت بالایی برخوردار است. 
این ۲ تیم خیلی زود در جام حذفی به هم خوردند، اما این 
مساله خاصی محسوب نمی شود. در بازی های اخیر استقلال 
و پرسپولیس، بازی بیشتر حالت درگیرانه داشته و این عامل 
باعث پایین آمدن سطح کیفی دربی بوده است. من در ۱3 دربی 
به عنوان مربی پرسپولیس حضور داشته ام و قبل از دربی ها به 
بازیکنان گوشزد می کردم که آنها حق هیچگونه اعتراضی به 
تصمیمات داور و درگیری با بازیکن رقیب را ندارند و در صورت 
تخطی از این حرف، تعویض خواهند شد. سرمربیان ۲ تیم باید 
تلاش کنند بازیکنان کمتر با یکدیگر درگیر شوند تا شاهد بازی 
جذابی باشیم. شرایط این دربی بستگی به عملکرد ۲ تیم در 
لیگ برتر فوتبال دارد. پرسپولیس و سپاهان در کورس قهرمانی 
لیگ برتر فوتبال هستند و اگر پرسپولیس نتواند قهرمان شود، 
مسلما به دنبال کسب جام حذفی خواهد بود. امیدوارم هر ۲ تیم 
بتوانند سهمیه فصل آینده لیگ قهرمانان آسیا را کسب کنند. 

بازیکنانی باکیفیت در تیم ملی 

    ادعا
تیم ملی فرانسه در حالی موفق به شکست دادن آلمان با تک 
گل به خودی متس هوملس شد که مدافع این تیم ادعای عجیبی 
کرد؛ پاوارد که در جریان بازی برای دقایقی مصدوم شده، در 

پایان مدعی شد که 10-15 ثانیه از هوش رفته بود.

        تمسخر
نکته قابل توجه پیراهن های جدید بارسا  این است که 
شورت ورزشی که کاتالان ها از فصل بعد خواهند پوشید، دو 
رنگ است. موضوعی که به مذاق بسیاری از هواداران خوش 
نیامده و سوژه تمسخر در شبکه های اجتماعی نیز شده است.

            گازگرفتن
آنتونیورودیگر، مدافع تیم ملی آلمان در پیروزی فرانسه برابر 
آلمان، پل پوگبا را گاز گرفته است. این حرکت عجیب رودیگر که 
شکار دوربین ها هم شد در صحنه ای اتفاق افتاد که رودیگر از 

پشت مشغول مهار پوگبا بود. 

ت
شــ

سنو
عک

تیم ملی کشورمان بـا بــــرتری در 4 دیدار 
باقی مانده مرحله اول رقـــابت های انتخابی 
جام جهانی به عنوان صدرنشین راهی دور بعدی 
مسابقات شد. ضیا عربشاهی پیشکسوت فوتبال 

کشورمان در این خصوص صحبت کرد. 
 درباره پیروزی تیم ملی برابر عراق چه 

نظری دارید؟
من نمی خواهم  اسکوچیچ را بزرگ یا کوچک 
کنم و فقط این را می گویم که تیم ملی ما نفرات 
خوبی دارد. تقریبا حدود 7۰درصد بازیکنان ما 
لژیونر هستند و در خارج از کشور بازی می کنند. 
من گفتم عراق تنها تیمی است که فوتبال آن از 
لحاظ قدرت بدنی شبیه بازیکنان ماست. تیم ملی 
فوتبال می توانست گل های بیشتری به عراق 
بزند. اگر مهاجمان ما از جمله آزمون، قائدی 
و قدوس  در زدن ضربات آخر دقت می کردند 
در آن صورت 3 گل به عراقی ها می زدیم. عراق 
بازیکنان باتکنیکی در اختیار داشت و سعی 
داشتند شرایط روحی وروانی بازیکنان ما را بهم 

بریزند، اما ملی پوشان هوشمندانه بازی کردند. 
می کنید؟  عملکرد »اسکو« را چـــگونه ارزیابی 
  به جرأت می گویم که در حال حاضر بیشترین 
لژیونر را داریم. »اسکو« هم مربی معمولی است. 
اگر 4 بازی پشت سر هم بردیم به این دلیل بوده 
است که ۲ بازی برابر کامبوج و هنگ کنگ راحت 
بود. بحرین هم یک تیم درجه دوم محسوب 
می شود. تیم های کامبوج و هنگ کنگ هم 

تیم های درجه سوم آسیا هستند.
داشتند؟  بازیکنان تیم ملی چـــه عــملکردی 
 نفرات تیم ملی به خصوص در خط حمله عالی 
هستند و سردار آزمون و مهدی طارمی در محوطه 
جریمه خیلی باهم هماهنگ هستند. اسکوچیچ 
از این ۲ بازیکن به خوبی در خط حمله استفاده 
می کند. بازی بدون توپ طارمی و آزمون خیلی 
عالی است. طارمی و آزمون بازیکنان باهوشی 
هستند. نفرات جایگزین هم خوب هستند و 
دست اسکوچیچ باز است. به نظرم تیم ملی فوتبال 

کشورمان یک تیم گردن کلفت است.
  به جام جهانی صعود می کنیم؟

  زمانی که به مرحله بعدی مسابقات انتخابی 
جام جهانی می رویم، تیم ملی فوتبال کشورمان 
حرف اول را در آسیا می زند. از این مرحله هم صعود 
می کنیم. با قاطعیت به جام جهانی صعود می کنیم. 
تیم ملی شخصیت حضور در جایگاه اول آسیا را دارد. 

گفتوگو

فوتبالداخلی
ایسنا: پایان رأفت درباره پیروزی تیم ملی فوتبال ایران برابر 
عراق اظهارکرد: ابتدا باید این پیروزی و صعود به مرحله بعد 
را به مردم ایران، کادرفنی و بازیکنان تبریک بگویم. ما چهار 
بازی بسیار خوب را از تیم ملی شاهد بودیم و در این رقابت ها 
بازیکنان عملکرد بسیار خوبی از خود به نمایش گذاشته بودند. 
مدت ها بود که عراق را شکست نداده بودیم اما تیم ملی توانست 
این تیم را شکست دهد و مردم را خوشحال کند. وی افزود: 
بازیکنان باکیفیتی داشتیم که کارشان را به خوبی انجام دادند 
و تلاش کردند که تیم ملی به عنوان تیم اول از گروه صعود کند. 
ما هم در درون زمین و هم روی نیمکت بازیکنان بسیارخوبی 
داشتیم و فرقی نداشت کدام بازیکنان وارد زمین می شود چون 
هر بازیکنی به زمین می آمد بهترین عملکرد خود را به نمایش 
می گذاشت. من فکر می کنم تمام خطوط وظیفه خودشان را 

انجام دادند تا ما توانستیم به عنوان تیم اول صعود کنیم.  

  مهاجم آرژانتینی سابق تیم فوتبال یوونتوس اعتراف کرد 
که بیش از اندازه سطح مسابقات لیگ دسته اول فوتبال آمریکا 
را پایین تصور کرده بوده است. گونسالوایگواین مهاجم سابق 
تیم های یوونتوس، ناپولی و رئال مادرید که تابستان سال گذشته 
از بانوی پیر جدا شد و به تیم اینتر میامی پیوست، اعتراف کرد 
که بیش از اندازه این لیگ و تیم های آن را دست کم گرفته بوده 
است. مهاجم آرژانتینی اظهارکرد: »زمانی که به من پیشنهاد 
بازی در MLS شد، فکر می کردم به لیگی می آیم که در آن 
می توانم با یک سیگار در گوشه لبم به زمین بازی بروم و فوتبال 
  MLS .بازی کنم اما در عوض با یک لیگ دشوار مواجه شدم
لیگ سختی است. در این مدتی که اینجا حضور داشته  ام متوجه 
شدم که شباهت هایی میان این لیگ و لیگ ایتالیا وجود دارد. 
ایگواین افزود: در اسپانیا و انگلیس، فوتبال بازی کردن آسان تر 
است اما در ایتالیا مخصوصا اگر شما لیگ شان را نشناسید عذاب 
می کشید. او در ادامه درباره اینکه چرا تصمیم به ترک یوونتوس 
گرفت؛ اظهارداشت: من دیگر نمی توانستیم انگیزه و تمرکز 
لازم را برای بازی کردن در آنجا داشته باشم و احساس می کردم 

چیز بیشتری برای ارائه ندارم. 
بوفون که دوست صمیمی من 

است گفت  اگر در تمرینات 
دیگر عطشی که قـــبلا 
برای فوتبال بازی کـردن 
داشتی را احســاس 

نــمی کنی و انگیزه 
حضور در بالاترین 
سطح را نـداری، 
به نفــعت است 

که بروی. فـوتبال 
به من چیزهای زیادی 

داده است اما دیگر وقتش شده 
بود که از آنجا بروم و در لیگ و 
شهری جدید دنبال رسیدن 
به لذت و تفریح باشم و همین 

اتفاق هم برایم رخ داده است.

بینالملل

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال صعود 
تیم ملی فوتبال کشورمان به مرحله نهایی انتخابی جام جهانی ۲۰۲۲ 

را تاریخی توصیف کرد.
  انسجام 

شهاب الدین عزیزی خادم اظهارداشت: خداوند را شاکریم 
که این پیروزی و صعود تاریخی شکل گرفت. کار تاریخی انجام 
شد. ما با توکل به خدا به مسابقاتی رفتیم که هم میزبانی را از ما 
گرفته بودند و هم تیم ملی نتایج خوبی در دوررفت نگرفته بود و 

هم فدراسیون فوتبال با مشکلات مالی زیادی روبه رو 
شده بود که به لطف الهی تیم ملی توانست نتیجه ای 

تاریخی بگیرد. وی ادامه داد: یک انسجام تاریخی 
و مثال زدنی بین بازیکنان وجود داشت و 
از نزدیک شاهد این موضوع بودم. اعضای 
تیم ملی با یک روح و تعاون جمعی فصل 
جدیدی از تاریخ را رقم زدند. همانطور 
که تا به امروز امکان بردن بحرین در زمین 
خودش وجود نداشت و همچنین عراق را 
که ۱۰، ۱۱ سال ما با آنها به مشکل خورده 
بودیم. خداراشکر می کنیم که این سعادت 
و خوشحالی مردم به دست این بچه ها و این 

فدراسیون رقم خورد.
  مرحله بعدی

رئیس فدراسیون فوتبال تصریح کرد: در مرحله بعد کار سخت تر 
و سنگین تری داریم. فدراسیون فوتبال اهداف بزرگی دارد و 
امیدوارم که این اهداف را محقق کنیم. فدراسیون فوتبال نشان 
داد که متفاوت است و قضاوت درباره این فدراسیون نوپا برعهده 
افکار عمومی است.  تفاوت این فدراسیون را همه شاهد بودند و 
این درس بزرگی بود که ما نگاه و روح تعاون و جمعی را بیشتر در 
خودمان متبلور کنیم. هنوز کارهای بزرگ و سخت تری مانده 
است و ان شاءا... این فضا را به وجود بیاوریم تا تیم ملی با اقتدار 
مرحله بعد را هم پشت سر بگذارد. عزیزی خادم خاطرنشان 
کرد: فدراسیون فوتبال نگاه توسعه ای و 
هدف های بلند مدتی دارد. رسیدن به 
این اهداف هزینه دارد و زمان بر است. 
امیدوارم همه مسئولان به تیم ملی 
فوتبال و فدراسیون که متعلق به 

مردم است ، کمک کنند. 
 کادرفنی 

رئیس فدراسیون فوتبال در مورد 
شرایط ادامه همکاری کادرفنی تیم ملی گفت: 

ان شاءا...، من فکر می کنم زمان کافی وجود دارد. این موضوعی است 
که باید در هیات رئیسه مطرح شود، چون قراردادها تمام شده است. 
هیات رئیسه فدراسیون فوتبال بالاترین مرجع تصمیم گیری است و 
جا دارد از همکاران خودم در هیات رئیسه تشکر کنم. مسیر فوتبال 
به روشنی مشخص است و امیدواریم که همه به روشنی این مسیر 
کمک کنیم. من به لطف الهی امید بی نهایت دارم که در این مسیر 
همه ما را کمک خواهد کرد تا باعث خوشحالی ملت ایران شویم. 

فوتبال به دنبال این است که اعتبارش را برگرداند.
عزیزی خادم در ادامه درباره تجاری کردن فوتبال تصریح کرد:   تجاری کردن  فوتبال

این موضوع مبحث بسیار مهمی است. جایی است که تفاوت 
این فدراسیون با فدراسیون های قبلی خواهد بود. این فدراسیون 
تفاوت های زیادی با فدراسیون قبل خواهد داشت و در خیلی از 
موارد شباهت های ما با فدراسیون قبل کمتر است. ان شاءا... که 
ما هم در این راستا بتوانیم فضا را بازکنیم و گام در مسیر روشن 

فوتبال برداریم.
  قرارداد سرمربی  

وی در پاسخ به این سوال که آیا اسکوچیچ در سمت سرمربی 
تیم ملی باقی می ماند یا خیر، ادامه داد: زحمات اسکوچیچ قابل تقدیر 
است، همینطور کادرفنی و بازیکنان. ما به سرمربی تیم ملی احترام 
می گذاریم. رئیس فدراسیون فوتبال تصریح کرد: اینکه قرارداد 
او تمام شده، درست است، اما مبنای تصمیم گیری در فدراسیون 
فوتبال، جمعی است. من هم به عنوان عضوی از فدراسیون فوتبال 
تابع تصمیم جمع هستم. برنامه ریزی خواهیم کرد و ان شاءا... آنچه 

خیر و صلاح فوتبال رقم خواهد خورد.

شهاب الدین عزیزی خادم، رئیس فدراسیون فوتبال:

تیم ملی توانست نتیجه ای تاریخی  بگیرد

آرمان ملی: رقابت های یورو۲۰۲۰ در حالی در جریان 
است که ستاره های این مسابقات نسبت به برخی تبلیغات در 

نشست های خبری واکنش نشان داده اند. 
 رونالدو

»کریس« رونالدو در نشست خبری تیم ملی پرتغال پیش از 
بازی مقابل مجارستان در دورنــخست مـــرحــله گروهی 
یورو ۲۰۲۰ با قرارگرفتن دو بطری نوشابه کوکاکولا روی میز 
مقابلش اعتراض کرد و آنها را کنار گذاشت، این مساله جنجال 
بزرگی را به وجود آورد. او با کنارگذاشتن بطری های نوشابه 
به خبرنگاران توصیه کرد که به جای آن آب مصرف کنند. در 
همین حال نشریه مارکای اسپانیا اعلام کرد که سهام شرکت 

کوکاکولا تنها 3۰ دقیقه پس از این حرکت او دچار افُت شد و 
از 56.۱۰ دلار به ازای هر سهم به 5۲.۲۲ دلار کاهش پیدا کرد. 
این افُت ارزش سبب شده است که این شرکت آمریکایی به 
یکباره متحمل ضرری چهار میلیارد دلاری شود. با این حال 
شرکت کوکاکولا نسبت به این اتفاق بی تفاوت نبوده و به رونالدو 
پاسخ داده است. در بیانیه کوکاکولا ضمن تاکید بر اینکه این 
شرکت تولیدکننده آب آشامیدنی نیز هست، آمده است: شرکت 
کوکاکولا تمام محصولات خود را که شامل آب آشامیدنی هم 
می شود در نشست های خبری در اختیار مربیان و بازیکنان قرار 
می دهد و هر کسی مختار است نوشیدنی را که ترجیح می دهد، 

انتخاب کند.

 پوگبا
پوگبا در نشست خبری پس از بازی تیم ملی فرانسه مقابل 
آلمان در ورزشگاه آلیانتس آره نای شهرمونیخ که خروس ها آن 
را با یک گل بردند، بطری نوشیدنی الکلی که مقابلش بود را از 
روی میز برداشت و آن را پایین گذاشت. نوشیدنی ای که بازیکن 
مسلمان تیم فوتبال منچستریونایتد آن را از روی میز برداشت، 
همچون کوکاکولا جزو اسپانسرهای یورو ۲۰۲۰ است. نکته 
جالب تر اما این بود که پوگبا در حالی با برداشتن این بطری 
از روی میز ضدتبلیغ کرد که دقایقی قبل از آن جایزه بهترین 
بازیکن میدان که نماد همین برند تولید نوشیدنی های الکلی 
است را از دست برگزارکنندگان مسابقه دریافت کرده بود. اکنون 
باید دید که آیا این حرکت پوگبا نیز مانند اقدامی که رونالدو در 
مورد نوشابه های کوکاکولا انجام داد به شرکت تولیدکننده اش 

ضررمالی خواهد زد یا نه.  

»رونالدو«  و »پوگبا«  علیه تبلیغات  ناسالم!

به  بازگشت  از  پس  کشورمان  فوتبال  تیم ملی  آرمان ملی: 
کشور، به مرکز همایش های بین المللی صداوسیما آمد تا در آیین 
استقبال و تجلیل از این تیم شرکت کند. این مراسم که با رعایت 
شیوه نامه های بهداشتی مقابله با کرونا برگزار شد، رئیس رسانه ملی، 
وزیرورزش وجوانان، رئیس فدراسیون فوتبال و رئیس سازمان  برنامه و 

بودجه کشور نیز در آن حضور داشتند. 
  بازگشت سریع 

تیم ملی ایران که سه شنبه شب آخرین بازی خود را انتخابی 
جام جهانی به میزبانی بحرین با عراق دیدار کرده بود، ظهر دیروز با پرواز 
چارتر مستقیما به تهران برگشت. هواپیمای تیم ملی ساعت۱۰و3۰ 
صبح به وقت منامه، بحرین را ترک کرد و ساعت ۱3و35 دقیقه دیروز 
به تهران رسید. علت بازگشت زودهنگام تیم ملی به تهران، برگزاری 
بازی های لیگ برتر و جام حذفی است. مسابقات باشگاهی ایران از 3۰ 
خرداد پیگیری می شود و بازیکنان فقط 4 روز در اختیار تیم های خود 

خواهند بود.
 وزیر ورزش 

در مراسم تجلیل از تیم ملی ایران،  مسعود سلطانی فر وزیر 
ورزش وجوانان اظهارکرد: ابتدا تبریک می گویم و تشکر می کنم از 
همه کسانی که  در این پیروزی ها نقش داشتند. به ملت قهرمان ایران 
تبریک می گویم و به فدراسیون  فوتبال کادرفنی و تک تک بازیکنان که 
ستاره های آسیا هستند، تبریک می گویم. وی ادامه داد: در سال ۱973 
وقتی من ۱۲ ساله بودم قرار بود مقدماتی جام جهانی برگزار شود. آن 
زمان جام جهانی قرار بود با ۱6 در آلمان غربی برگزار شود. از آسیا و 
اقیانوسیه مجموعا یک نماینده صعود می کرد. بازی های مقدماتی انجام 
شد و در برابر استرالیا در بازی رفت 3 بر 3 به تساوی رسیدیم و در بازی 

برگشت دو بر صفر شکست خوردیم به جام جهانی  نرفتیم. من هنوز 
حسرت این عدم صعود و نرفتن به جام جهانی را می خوردم. آن زمان 
تازه هلند مطرح شده بود و به فینال جام جهانی رسیدند. ما چهار سال 
بعد صعود کردیم اما سال های بعد دوباره نرفتیم. اولین صعود ما بعداز 
انقلاب بازی 98 بود. اگر در بازی های بحرین صعود نمی کردیم یک نسل 
می سوخت یک حسرت وسیعی در بین نوجوانان و جوانان  باقی می ماند. 
اگر صعود نمی کردیم سال ۲۰۲3 هم به جام ملت های آسیا نمی رفتیم.

 نوبخت
در ادامه این مراسم محمدباقر نوبخت اظهارکرد: تیم ملی برای 
افتخارملی کار ارزنده انجام داد. هر وقت تیم ملی به میدان می رود، 
همه نفس ها در سینه حبس است و با موفقیت ها تیم شادی مردم بلند 
می شود اما یک فرقی بین بازی با عراق با مسابقات قبل بود. بازی با عراق 
با همه شب های قبل متفاوت بود. بعدازتلاش برای تحقیر ملی و بعد 
از یک محاصره اقتصادی سه ساله  که می خواستند ما را خورد کنند تا 
مردم به سطوح بیایند و بعد اتفاقاتی که درباره میزبانی رخ داد، تیم ملی 
غرورملی را احیا کرد. این حرف همه ملت بزرگ ایران است. اگر آن 
زحمت ها رنج ها در تمرینات و اگر کادرفنی همه توانش را نمی گذاشت 
و مدیرت فدراسیون با همه مشکلات وظیفه اش را به درستی انجام 
نمی داد، قطعا کار دشوارتر بود. هم به آقای وزیر و دوستان گفتم نیایم تا 
بازیکنان استراحت کنند اما فکر کردم برای این بیایم و بگویم ذهنتان 
را از مباحث مالی خالی کنید. این وظیفه ماست که از هیمن الان شروع 
کنیم. بعداز اتمام این مراسم از سلطانی فر و عزیزی خادم دعوت می کنم 

بیایند تا تدارک ببینیم که چه باید بکنیم تا موفق شوید.
 رئیس صدا و سیما

علی عسکری در حاشیه مراسم تجلیل از تیــم ملی فــوتــبال، 

اظهارداشت: بچه های تیم ملی گل کاشتند. قوی، قهرمانانه و پرشور 
حاضر شدند. با اینکه به آنها ظلم شده بود و باید در بحرین بازی 
می کردند، 4 بازی را بردند که کار افتخارآمیزی بود. رئیس سازمان صدا 
و سیما افزود: ما به عنوان یار دوازدهم تیم ملی چون عهد دیرینه ای با آنها 
داریم گفتیم در بدو ورود به کشور آنها را به سازمان صداوسیما دعوت 
کرده و از تیم ملی تجلیل کنیم. این مراسم برای تجلیل از تیم ملی بود 
که انجام شد، امیدواریم این اتفاق روحیه ای برای گام های بعدی باشد 
که تیم ملی باید بردارد. گام دوم مرحله مقدماتی و حرکت به سمت 
جام جهانی. برای آنها آرزوی موفقیت داریم. عسکری درباره اینکه 
صداوسیما در بزنگاه حساس نقش خود را ایفا می کند و در مقدماتی 
جام جهانی ۲۰۰6 هم همه از تیم ملی حمایت کردند، عنوان کرد: بله، 
خوشحالیم دوستان تیم ملی را دیدیم و از آنها تجلیل شد. امیدواریم 
گام های بعدی را پرقدرت و قویتر بردارند و شاهد این باشیم تیم ملی در 
جام جهانی بازی کند و بدرخشد. وی در پاسخ به اینکه با تعامل خوب 
شما با فوتبال امیدواری به وجود آمده که مشکل حق پخش را حل کنید،  
آیا قدم خوبی برداشته شده و می توانید خبر خوبی بدهید، تصریح کرد: 
قدم های خوبی برداشته شده و توضیحات را بعدها ارائه می دهیم. من 

نمی خواهم مصاحبه کنم و ان شاءا... بعدا.
  اسکوچیچ

 دراگان اسکوچیچ پس از اتمام مراسم تجلیل از ملی پوشان فوتبال 
کشورمان اظهارداشت: به لحاظ روانی مدیریت کردن این شرایط خیلی 
سخت بود زیرا ما جای کوچکترین لغزشی نداشتیم. همینطور باید 
حواس مان را از لحاظ مصدومیت بازیکنان و بار فشاری که در تمرینات 
روی آنها بود جمع می کردیم. وی درباره قرعه کشی مرحله بعدی 
مقدماتی جام جهانی در قاره آسیا گفت: اکنون مهمترین موضوع برای 
من این است که صعود کردیم و خیلی به اینکه قرعه کشی دوربعدی 
به چه شکلی خواهد بود، فکر نمی کنیم. الان دوست دارم از این 
دوره استفاده کنم، بروم و خانواده ام را ببینم و کمی به آرامش برسم. 
اسکوچیچ در پاسخ به سوالی مبنی بر اینکه با توجه به تمدید مرحله به 
مرحله قراردادش، آیا همچنان با فدراسیون فوتبال قرارداد دارد، عنوان 
کرد:  اگر اطلاعات بیشتری دارید خوش به حال تان! چیز بیشتری برای 

اضافه کردن ندارم.
  جهانبخش 

علیرضا جهانبخش در حاشیه مراسم استقبال و تجلیل از تیم ملی 
فوتبال کشورمان اظهارداشت: ما حقمان این بود که میزبانی را در دست 
بگیریم ولی میزبان به ناحق از ما گرفته شد. نسبت به شرایطی که برای 
ایجاد کرده بودند ما نشان دادیم که هر چقدر شرایط برای ما سخت تر 
شود،  قوی تر می شویم و تلاش بچه ها بیشتر می شود. ما این بازی ها را 
وظیفه خودمان می دانستیم و می دانستیم حقی بر گردن ما سوار شده 
است و می خواستیم در این شرایط سخت اقتصادی خنده بر لبان مردم 
کشورمان بیاوریم. وی ادامه داد: خداراشکر می کنم که توانستیم سربلند 
از این بازی ها خارج شویم. می دانستیم بازی های سختی پیش روی ما 
قرار دارد ولی بازی به بازی پیش رفتیم و توانستیم 4 برد کسب کنیم و 

به حقمان برسیم.

ضیا  عربشاهی: 
 می توانستیم 

 گل های بیشتری 
به عراق  بزنیم!

ناصرابراهیمی
کارشناس  فوتبال  

وزیر  ورزش، »نوبخت«  و »عسکری« در مورد صعود چه گفتند؟!

تجلیل  از  شاگردان »اسکـــوچیــــچ« 


